

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte-rendu de l'assemblée du 23 juin 1914, a. m.

Son Honneur M. le Maire M. Martin, Président ; MM. les Commissaires Côté, McDonald, Hébert.

1.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant le paiement d'une somme de \$2,882.00, sous réserve, à M. M. Moineau, l'entrepreneur pour la construction de la troisième section de l'égoût-collecteur de Notre-Dame de Grâce.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu : D'approuver ledit rapport.

2.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$66,022.81, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu : D'en autoriser le paiement.

3.—Soumis un compte de MM. Cox & Amos, au montant de \$481.15, représentant la balance des honoraires de ce dernier, en rapport avec la préparation des plans, et la surveillance de la construction de la Caserne de Pompiers No. 25.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu : De référer à l'Architecte et Surintendant des Bâtisses, et au Chef du Département des Incendies, pour savoir si les travaux sont complétés conformément au contrat, en vue de l'acceptation finale de cette construction.

4.—(20953) Soumis un rapport de M. A. St-Pierre, du Département en Loi, concernant la proposition faite par M. H. Leduc, de régler une action prise par lui contre la Cité de Montréal.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu : De référer au Département en Loi, (M. Jarry), pour rapport sur les faits, le nombre de causes

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 23rd June 1914, a.m.

Present: His Worship Mayor M. Martin, in the chair, and Messrs. Côté, McDonald and Hébert, Commissioners.

1.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that a sum of \$2,882, be paid under reserve, to Mr. M. Moreau, contractor for the laying of the third section of the main sewer in Notre Dame de Grâce Ward.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To concur in said report.

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$66,022.81 as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

3.—Submitted an account from Messrs. Cox & Amos, amounting to \$481.15 being the balance of their fees in connection with the preparation of plans and the supervision of the erection of No. 25 fire-station.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Architect and Superintendent of Buildings and to the Chief of the Fire Department in order to know if the works are completed in accordance with the contract, and if the said building can be finally accepted.

4.—(20953) Submitted a report from Mr. A. St-Pierre, of the Law Department, anent an offer from Mr. H. Leduc to settle an action taken by the latter against the City of Montreal.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To refer the matter to the Law Department (Mr. Jarry), for a report on the facts and on the number